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Nem tudom megállni, hogy ne szólaljak meg a témában. :) Szóval, elbuktuk... Mondjuk már hozzá vagyunk szokva az
érzéshez, de akkor
is szar. A döntés elõtt még elég vegyes érzések voltak bennem, igazából
egyik oldalra sem húztam, a "nyerjünk" és a "ne nyerjünk" tábornak is
sok mindenben igaza volt, de mikor a csigazabáló francia kimondta, hogy
nem mi kapjuk az EB-t, bizony úgy gondoltam már, hogy nagy-nagy kár
érte. Aztán ami utána következett itthon, az meg egyenesen
gyomorforgató. Ahogy például az EB ellenzõk kimentek a reptérre
kárörvendeni és ahogy az itthoni média ráhúzta a vízeslepedõt a
szervezõbizottságra, az olyan... Olyan magyar! Pedig úgyse tudjuk meg
soha mi állt pontosan a háttérben, hibázott-e valaki, vagy tényleg
bunda volt, de nálunk csak a bûnbakkeresés megy mindenhol mindenben.


 Persze, hogy sok pénzbe került volna az EB és persze,
hogy infrastruktúra egy nagy 0 itthon, ráadásul el sem tudom képzelni,
mondjuk Debrecenben mit csinált volna egy 40ezres angol tábor a
várossal. :)) Viszont lett volna cél az összefogásra, a megújúlásra.
Így meg marad minden a régiben, a magyar foci ezzel a döntéssel
valószínüleg végképp meghal. RIP! :((((
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